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Zápisnica 

zo zasadnutia komisie kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Juh, konaného dňa 16.12.2024 

 

  

Prítomní: členovia a ďalší prizvaní podľa prezenčnej listiny  

Prezenčná listina tvorí prílohu č. 1 zápisnice  

  

  

  

 Program rokovania:  

  

v zasadačke Miestneho úradu Mestskej časti Košice – Juh, Smetanova 4, I. poschodie, č. dv. 8 

s týmto programom:  

  

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu  

2. Informácia o 2., 3. a 4. úprave rozpočtu v roku 2024 

3. Informácia o plnení Akčného plánu rozvoja Mestskej časti Košice – Juh za roky 2022-2024 

4. Informácie o plánovaných športových a kultúrnych podujatiach v roku 2025 

5. Informácie k obsahovej štruktúre prvého vydania občasníka JUŽAN 2025 

6. Výsledný zoznam realizovaných podujatí spolu s porovnaním plánovaných a skutočných   

    výdavkov spojených s ich organizáciou v roku 2024 

7. Diskusia 

8. Záver     

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu č. 1:  

Zasadnutie decembrovej komisie otvoril a viedol Ing. Radovan Sušila. Predseda komisie 

privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Následne dal 

predseda komisie hlasovať o predloženom návrhu programu. Program bol jednoznačne 

schválený.  

  

K bodu č. 2:  

Ing. Marián Zahoranský, vedúci OEaM, ako spracovateľ materiálu informoval členov komisie 

o najdôležitejších súvislostiach predkladaného materiálu čo sa týka 2., 3. a 4. úpravy rozpočtu 

MČ Košice – Juh, ktoré vykonala starostka MČ Košice – Juh ako aj schválených,                                   

resp. poukázaných účelových finančných prostriedkov z iného rozpočtu. Členovia komisie 

nemali žiadne doplňujúce alebo pozmeňujúce návrhy k predkladanému materiálu a vzali                       

na vedomie informáciu o 2.,3. a 4 úprave Programového rozpočtu MČ Košice - Juh v roku 2024 

a odporučili materiál bez pripomienok predložiť na prerokovanie na najbližšie zasadnutie MZ 

MČ Košice - Juh. 

 

K bodu č. 3: 

Vedúci OEaM informoval členov komisie o plnení Akčného plánu rozvoja Mestskej časti 

Košice – Juh za roky 2022-2024. Členovia komisie si detailne prešli plnenie akčného plánu za 

každú jednu oblasť a všetky dodatočné otázky boli zodpovedané členom komisie vedúcim 

OEaM. Členovia komisie nemali žiadne doplňujúce alebo pozmeňujúce návrhy k 

predkladanému materiálu. Finančná komisia vzala na vedomie Informáciu o plnení Akčného 

plánu rozvoja Mestskej časti Košice – Juh za roky 2022-2024 a odporúča materiál predložiť na 

prerokovanie na najbližšie zasadnutie MZ MČ Košice. 

 

K bodu č.4: 

Vedúca OKMaŠ, Mgr. Adriána Krausová, informovala prítomných členov komisie                           

o pripravovaných podujatiach v prvom kvartáli roka 2025. Prednesené boli predbežne 

plánované akcie- obrad "Uvítania detí do života" v KSC Južan, Jarné športové hry seniorov v 

areáli ŠZA, Valentínska zábava seniorov v KSC Južan, IT prednáška na tému "Bezpečná                    

užívanie sociálnych sietí" v spolupráci s Deutsche Telekom IT Solutions,  tradičné podujatie 

"Pečie celý Juh" konajúce sa v priestoroch Hotelovej akadémie,  a podujatie zimnej sezóny                   

v Športovo- zábavnom areáli- Majstrovstvá Česka a Slovenska v rybníkovom turnaji.                             

V spolupráci s Mestom Košice sa uskutoční aj Valentínska korčuľovačka. K predloženému 

zoznamu pripravovaných akcií nemali členovia komisie žiadne výhrady. 

 

K bodu č. 5:  

Prvé vydanie občasníka Južan v roku 2025bude obsahovať príspevky: Slávnostné prijatie 

najmenších medzi nás,  Z rokovania zastupiteľstva, Poslanecké dni v roku 2025, Aj vďaka Vám 

sme pomohli!, Miestne občianske a preventívne hliadky na Juhu, Oslava tých, ktoré robia svet 

krajším, Nové a upravené kontajneroviská, Informácia o organizovaní Južanskej kvapky krvi 

a štyri platené inzercie. K predmetným príspevkom nemali členovia komisie žiadne výhrady. 

 

K bodu č. 6: 

V predmetnom bode bol členom komisie predložený Výsledný zoznam realizovaných podujatí 

spolu s porovnaním plánovaných a skutočných  výdavkov spojených s ich organizáciou v roku 

2024. K predmetnému bodu nemali členovia komisie žiadne výhrady.  

 

 

K bodu č. 7: 

              Predseda komisie, Ing. Radovan Sušila, poďakoval prítomným členom za účasť                                        

na septembrovom zasadnutí. Najbližšie zasadnutie komisie bude oznámené všetkým                    

členom  elektronickou formou.  



 

                                                  

 

 

 

 

                        Mgr. Adriána Krausová                                                           Ing. Radovan Sušila  

                Oddelenie kultúry, mládeže a športu                                                  predseda komisi 


